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免責聲明

    聲明：

本手冊業經仔細檢查及校對，但仍不排除文字拼寫及技術錯誤之可能，若因錯誤

導致與實機不符時，以實機為準，此種錯誤或疏漏不能當呈堂的依據，其將於新

版予以修正。

本手冊之全部內容，本公司享有隨時修改之權力，且不另行通知。

各部件名稱

上研磨刀(可拆卸)

A.咖啡豆容器盖

B.安全保护盖(可拆卸)

C.水箱盖

水箱注水口

D.粗细指示器
(上研磨刀释放）

E.粗细选择旋钮
（上研磨刀释放）

水箱水位刻度

F.过滤杯溢水口

G.过滤杯

H.咖啡壶

I.保温板

J.理线槽
(将多余的线绕於此)

下研磨刀
（不可拆卸）

咖啡豆容器

控制面板

刷子
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控制⾯板說明 安全注意事項

     電源開/關鍵

     開/關機指示燈

     行程啟動/取消按鍵(沖煮暫停/暫停取消鍵)(清潔保養模式鍵)

     行程狀態指示燈

     研磨狀態、沖煮狀態(沖煮暫停狀態)、保溫狀態、清潔狀態(保養模式狀態顯   

     示器顯示“OPEN”字樣)。

     模式選擇鍵

     模式狀態指示燈

     使用咖啡豆沖煮、使用咖啡粉沖煮、保溫啟動/取消

     咖啡濃淡選擇鍵

     咖啡濃淡狀態指示燈

     淡2、淡1、標準、濃1、濃2

     杯量選擇鍵

     杯量狀態指示燈

     紅色燈為單杯數3/5/7/9

     綠色燈為雙杯數4/6/8/10)

     小時/分鐘調整按鍵（輕觸+1，長按快速+）

     顯示器

     預約啟動/取消選擇鍵(時間選擇確認鍵) (預約時間設定鍵) (保溫時間設定鍵)

     預約狀態指示燈

使用本產品之前，請仔細閱讀本使用說明書，並妥善保管以備日後參考。

危險

· 不能將本產品浸入水或其它液體中，更不能在水龍頭下沖洗，否則會使內部電 

    器部件進水，導致機器損壞、發生漏電風險。

注意

· 在將產品接通電源之前，首先確認使用場所使用電壓是否為110V/60Hz電壓。

· 如果電源線損壞，為了避免危險，必須由原廠維修中心的專業人員來進行更換。

· 產品不建議由有肢體、感官或精神能力缺陷或缺少使用經驗和知識的人（包括兒 

     童）使用，除非有負責他們安全的人對他們進行與產品使用有關的監督或指導。

· 不要將電源線懸掛在放置產品的桌子或工作臺的邊緣或讓它接觸有熱源的表面。

· 請勿在本產品工作時觸摸其高溫表面。

· 如果插頭、電源線或產品本身受損，請立即停止使用本產品。

· 請勿將本產品置於高溫表面上，或者緊鄰高溫烤箱、加熱器等熱源。

· 本產品如果出現故障，以及在清潔和保養之前，請拔下產品的電源線插頭。

· 請勿在使用期間移動本產品。

· 產品在使用過程中會發熱，待產品完全冷卻後再做存放動作。

· 在本產品連接到電源時，切勿將手指或其他物體插入咖啡機研磨器。

· 在沖煮咖啡期間或完成後，請不要用手觸摸保溫盤，玻璃壺及過濾杯的高溫

     部位，請使用手柄，否則會導致燙傷。

· 咖啡豆容器中只可放入烘焙好咖啡豆。嚴禁放入已預磨咖啡粉、即溶咖啡 

     粉、生咖啡豆或任何其它材料放入咖啡豆容器會損壞錐磨機構。

· 不要在微波爐內使用咖啡壺。

· 本咖啡機不用於商業用途，而是作為家庭用電器使用。11
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首次使用前 設置保溫時間

注意：

機器出廠前，為確保錐磨機構功能品質，品檢時會使用咖啡豆進行實機出廠測試，因
此在機器內有咖啡粉等的痕跡完全正常，保證該機器是新的。

● 將產品放置於穩固平面上                             ● 將多餘的電線放入理線槽內。

開/關按鍵

● 把電源線插頭插入插座接通電源，顯示器00:00閃爍，表示需要設定時鐘當前 

     時間。

● 輕觸      設定小時時間，輕觸      確認，分鐘開始閃爍。

● 輕觸      設定分鐘時間，輕觸       確認，顯示器顯示設定好當前時間。

● 長按      顯示（小時/分鐘）可快速滾動累加。

● 60秒內無按鍵操作，預設當前顯示時間。

● 需要更改當前時間，請拔下插頭重新插電，再重複以上步驟。

保溫時間，即從“沖煮”工作狀態結束開始計時，到“保溫”工作狀態結束時的
這段時間。該時間可在30-120分鐘範圍調整（30→40…120→20）；可按下面
步驟進行設置。

● 關機狀態（顯示器熄滅，電源指示燈不亮但保持通電狀態）長按4秒     按鍵當

     顯示器數字顯示當前保溫時間閃爍時；按下圖示步驟調整所需保溫時間。

● 60秒內無按鍵操作，預設當前顯示時間；   

● 本產品始終保持上次設定時間。

电源 #开机状态（显示器不显示/电源指示灯不亮），长按（2秒)电源开 
 /关键（显示 器显示/电源指示灯亮）

#开机状态，长按（2秒）电源开/关键(显示器不显示/电源指示灯不亮）

#开机状态3分钟未启动任何行程自动进入开机状态

#启动预约设定后，会自动进入待机状态（显示器不显示/电源指示灯亮）

沖洗产品

首次使用之前，為確保衛生，請先沖煮一次咖啡機，水箱注入清水至10 刻度線指示

處（禁止加入熱水），切勿將咖啡豆或咖啡粉置入於咖啡豆容器或過濾杯中，按啟動

鍵運轉行程讓咖啡通道與水箱等做第一次使用前的清潔。

给水箱注水

本產品側面有3至10杯量（375毫升至

1250毫升）水位刻度指示。您可以使用

水窗指示來確定水箱中要注入水量；也

可以使用玻璃杯的水位指示確定加入水

量（禁止加入熱水）。

(注意：玻璃杯為雙刻度表示：水對應為

加入水杯量/咖啡為沖煮完後刻度)

(注意：水箱的水不管設定幾杯份，每次

沖煮會將水箱的水一次性使用完，請搭

配杯量設定數注入相對的水量)

●打开水箱盖子，在水箱中注入所需数量的
冷水，（水箱内不要加入热水，否则会冒出
大量蒸汽。）

●注意：加入水量不要超过“MAX”刻度
线，否则咖啡会从咖啡壶中溢出。

注意：请确保盖上咖啡豆容器
盖子，避免将水注入咖啡豆容
器，损坏咖啡机。

MAX

10

8

6

4

●注意：请确保您所选择的杯数和水箱中的水量一致。请记住,咖啡
机会用完水箱中所有的水。

00:00 闪烁 11:00 11:00

30 40 40
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使用咖啡豆

將咖啡豆加入咖啡豆容器

關於研磨咖啡

正確的設置咖啡的研磨粗細，會使製作出的咖啡更加香濃。不同研磨粗細的咖啡

會帶來咖啡豆中的不同萃取。如果咖啡研磨的太細會導致過分萃取，製造出的咖

啡口味偏苦。相反，如果咖啡研磨的較粗，製造出的咖啡口味偏淡。如果咖啡的

研磨程度適中，那麼即使加再多的咖啡也不會使咖啡的口味變苦，只會使咖啡的

口味變濃。

●我們建議您從細到粗進行不同研磨程度設置實驗，以找出您喜歡的口味*

●取下咖啡豆容器盖子

●向咖啡豆容器中加入咖啡豆。请确保咖啡豆容器中所加入的咖啡豆可以满足您     

    想要的咖啡量。

●咖啡豆容器的最大容量为150克，为防止因放入过多咖啡豆造成挤压，影响咖  

    啡豆进入研磨器，请不要超过此容量。

●请不要使用未烘培或冷冻的咖啡豆，它们将损坏研磨器。（冷冻的咖啡豆要先解冻，且

    温度达到室温后再使用。）

●请不要使用经过糖浆或液体调味剂处理的咖啡豆，它们会造成研磨器的堵塞。

●为保持咖啡的口味，建议您只向咖啡豆容器中加入满足您要求的咖啡豆，多余咖啡豆存

    放且密封於原包装或一个不透光的密封容器里，放置于阴凉干燥处。

●若不连续使用，建议您只向咖啡豆容器中加入满足一次需求的咖啡豆，且让研磨器一次

    研磨完所放咖啡豆，这样可以清空研磨器，保持咖啡的香气，避免降低咖啡的品质。

注意：将咖啡豆加入咖啡豆容器时，请确保
关闭水箱盖子。否则咖啡豆落入水箱，会阻
塞注水口。 

研磨程度設置

粗度旋鈕的刻度代表研磨程度設置。共有14種不同的研磨程度設置可供選擇，從位

置 1（表示細磨 - 較濃口味）到位置 14（表示粗磨 - 口感較淡）。

                      警告

咖啡研磨器中含有可能导致危险
的移动部件。在产品接通电源
时，请勿将手指或其他物体插入
咖啡研磨器内。

●旋转"粗度旋钮”，选择所需的研磨程度设置。

●在机器运行过程中，不可以改变研磨程度设置。

●切勿强行旋转旋钮，若无法旋转旋钮，让咖啡机 

   研磨一次，然后再试。

將濾網杯或濾紙裝入過濾杯

●取出过滤杯，装入过滤网或过滤纸（1x4型或4号）

●将过滤杯放到产品中（将过滤杯向内推入到位，会听见“喀哒”一声。）

●注意：若未正确装入过滤杯，咖啡机将不工作或可能导致过滤杯防滴阀不 

   能正确开启。

将滤纸沿2处折叠线折叠、展开

7 8



將咖啡壺放到保溫板上 開始沖煮
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●将加盖的咖啡壶放到产品保温盘上。    

●若未正确将咖啡壶放到保温盘上，过滤杯防滴
    阀将不能正确开启，这样会导致过滤杯中的咖   
    啡溢出。     

●咖啡壶放到保温盘上时，杯嘴朝向产品，咖啡
    温度会更高

選擇希望的量及口味

●设置咖啡的杯数，咖啡机按选定的杯数研磨相应的咖啡豆。

   指示灯为红绿双色，3/5/7/9对应红色，4/6/8/10对应绿色。

●请确保您所选择的杯数与水箱中的水量一致。请记住，咖啡机会用完水箱中
    所有的水。

●调整咖啡豆的研磨量，是相对于标准咖啡豆研磨量相应的增加或减少，以满 
   足您对咖啡口味的（浓淡）的要求。

   标准（1杯对应研磨约6克咖啡豆）

   浓1 增加6%；浓2 增加12%；淡1 减少6%；淡2 减少12%

●长按（2秒）按键，     显

   示点亮。

●轻触按键，选择

  “咖啡豆”。

●轻触按键，选择杯数。

●轻触按键，调整咖啡

    的浓淡。

点亮

保温
取消

粉

豆电源 点亮

M
模式 杯量 浓淡

点亮

点亮

浓2

浓1

标准

淡1

淡2

准 确的水量和咖啡豆比例，会使咖啡更完美。您可以按下面

方法，以得到更好的咖啡。

●称取一次所需的咖啡豆，对应设置“浓2”或多一杯的研
     磨，让研磨器一次完全研磨 完 所 有 的 咖 啡 豆 。

●准确测量水量

●长按（2秒）按键开始冲煮，“研磨”指示灯闪烁，研磨器将研磨所需数量的
    咖啡豆。

●                   显示滚动，开始冲煮。

●                   显示闪烁，提示检查过滤杯

●                   清洁/保养  “清洁/保养”指示灯点

亮时，咖啡机不能开启，长按按键指示灯闪烁
提示清洗过滤杯。

●如果需要停止冲煮  长按（2秒）按键，“清洁/
   保养”指示灯点亮。

●清洗过滤杯，取下过滤杯且时间大於 
  4秒 ， “ 清 洁 保 养 ” 指 示 灯 熄 灭 。

   （每次使用后 请及时清洗过滤杯，不   
     要让湿咖啡渣在过滤杯中过夜。这  
     样会减少咖啡粉通道的堵塞，以保 
     持咖啡的新鲜和香气。）

●“保温”指示灯闪烁，保温开始显示倒数计时（显示为设定保温时间）。

●取出咖啡壶，将咖啡倒入杯中。

  （注意：冲煮完成后，咖啡会从过滤杯中滴出几秒钟。）

●保温结束，“清洁/保养”指示灯点亮，3分钟内无操作，显示关闭（保留“清 

    洁/保养”指示灯）。

工作状态指示

清洁/保养  

保温

沖煮

研磨-闪烁

研磨              沖煮               保温           提示清洁      完成清洁 

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

清洁/保养  清洁/保养  清洁/保养  清洁/保养  

保温 保温-闪烁 保温 保温

沖煮-闪烁 沖煮 沖煮 沖煮

研磨 研磨 研磨 研磨

点亮 熄灭
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使用預研咖啡 設置/使用預約計時器

通過預約計時器可設定自動開始“沖煮”的時間，本產品最長可預約24H；可按

下面步驟進行操作。
●打开水箱箱子，在水箱中注入所需数量的冷水。

●取出过滤杯，装入过滤网或纸（1x4型或4号），将预磨咖啡放入过滤网或过滤

    纸中。（您可以根据自己的口味调节咖啡浓度。对于中等浓度的咖啡，每杯（125毫 升）

   使用大约6克咖啡。）

●将过滤杯放到产品中；将加盖的咖啡壶放到产品保温盘上。

●按住（2秒）按键，显示点亮；轻触按键，选择“预磨咖啡（粉）”。

●按住（2秒）按键开始沖煮，“沖煮”指示灯闪烁。

电源—点亮

保温
取消
粉

豆

点亮

 M
模式

 M
模式

清洁/保养

保温�

沖煮 闪烁
研磨

保温
取消
粉

豆 点亮

点亮 保温
取消
粉

豆

点亮
点亮

 M
模式

 M
模式

●轻触按键，选择“咖啡豆（豆）  

    +保温取消”；

●轻触按键，选择“预磨咖啡（粉）

    +保温取消”

●“开/关”指示灯点亮，按住（4秒）“预约”按键至前次设定的预约时间和
    “预约”指示灯闪烁，表示可以设置预约定时器时间。
●轻触“时间”按键，设置小时和分钟，轻触“预约”按键确认，设置完
   成，显示时钟。

前次设定的预约时间

闪烁点亮

●轻触“预约”按键开启预约定时器，“预约”指示灯点亮，显示预约定时

    间，沖煮将在预设的时间自动开始。

●预约定时器关闭，轻触“预约”按键关闭预约定时器，指示灯熄灭。

●预约定时器时间，3分钟内无操作，显示关闭（保留“开/关”指示灯和“预  

    约”指示灯。）

●显示关闭，轻触“预约”按键，显示恢复。

预约时间

点亮保温取消



沖煮暂停 清潔和保養
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沖煮暫停功能讓您可以在沖煮過程中暫停沖煮，便於從咖啡機中取出咖啡壺；沖

煮暫停功能

防滴功能讓您在沖煮完成前從咖啡機中取出咖啡壺時，阻止咖啡滴到保溫盤上。

在沖煮過程結束之前，咖啡將無法釋放其最濃的香味。因此建議您在沖煮過程結

束之前，請不要取出咖啡壺並倒出咖啡。

沖煮完成前從咖啡機中取出咖啡壺時，建議您選擇沖煮暫停功能。

每次使用後都必須做清潔

危险：不能将本产品浸入水或其它液体中，更不能在水龍頭下沖洗。

清潔和保養研磨器

由於咖啡豆的油性，每次研磨後，總會存在研磨咖啡豆時遺留的微量粉末，這可

能會影響咖啡的口感。所以為了保持咖啡的香氣，避免降低咖啡的品質，建議每

週清潔和保養一次咖啡豆研磨器。可按下面步驟進行操作。

（每週1次清潔和保養咖啡豆研磨器，具體取決於使用頻率。當發現咖啡豆研磨

量減少或研磨過程中聲音變大時，應及時清潔和保養一次咖啡豆研磨器。）

清洁/保养    清洁/保养

保温         保温

沖煮 闪烁   沖煮

�研磨         研磨

点亮  

启动

暂停

启动

暂停

沖煮暂停
  

●“沖煮”指示灯闪烁时，轻触按键，沖煮

    暂停，“沖煮”指示灯点亮，显示停止滚

    动；再次轻触，继续开始沖煮。

●沖煮暂停，3分钟内无操作，结束沖煮，

  “清洁/保养”指示灯点亮。

●警告：沖煮咖啡时，请远离过滤杯溢水孔，  

    因为会有蒸汽冒出。

●注意：取走咖啡壶时，沖煮不会停止，如在

    20秒内未将咖啡壶放回产品，咖啡将会溢出。

防滴阀

过滤杯
溢水孔

防滴功能

●清空咖啡豆容器，您可以在清潔和保養前使用完咖啡豆容器內的咖啡豆。

● 將過濾杯放到產品中。

●按圖示開啟咖啡粉通道，咖啡粉通道開啟顯示OPEN，再將插頭從電源插座中

    拔下。

開啟咖啡粉通道口

●关闭咖啡机，将插头从电源拔下，等各零部件冷却后进行清洁。

●用热水和少许清洗液清洁过滤杯和咖啡壶。

●用柔软的拧干的湿布擦拭咖啡机的外表面。

●用布或纸巾及配备的刷子清洁图示部位的咖啡残渣。



開啟咖啡粉通道口

拆卸與組裝保護蓋

咖啡粉通道開啟，將插頭從電源插座中拔下，拆卸保護蓋。

拆卸上研磨刀

注意：切勿強行旋轉旋鈕，若無法旋轉旋鈕，讓咖啡機研磨一次，然後再試；若

發生咖啡豆將上研磨刀與下研磨刀卡死，無法旋轉旋鈕，注意切勿強行旋轉旋鈕，必

須由原廠維修中心的專業人員來進行維修。

清潔下研磨器

启动

暂停

启动

暂停

●待機狀態（顯示熄滅，但電源插頭仍插入電源插座），長按（4秒）按鍵

    至“清潔/保養”

●指示燈閃爍（咖啡粉通道口開啟中）。

●咖啡粉通道開啟，顯示“OPEN”;同時研磨機將工作5秒。

拆卸保护盖

●逆时针方向旋转

    保护盖至箭头指

    向“开锁”。

●向上取出保护盖。

装入保护盖

●箭头指向“开锁”

      装入保护盖。

●顺时针方向旋转

    保护盖至箭头指

    向“锁”。

●研磨器发生堵塞，请用配备的刷子清洁咖啡粉通道。

●如有必要可以用牙签或拉直的别针清理咖啡沉淀物；用吸尘器清理咖啡残渣。

●如有必要可以用吹风机冷风吹入研磨室干燥下研磨刀及咖啡粉通道。
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●向下按住粗细度指示器，且顺时针

    方向旋转粗细度旋钮，至粗细度指

    示器对准粗细度旋钮红点。

●向上取出上研磨刀。



组裝上研磨刀 為咖啡機除垢

按圖示裝入上研磨刀，旋轉粗細度旋鈕至所需刻度；裝入保護蓋，插入電源線插

頭，咖啡機可以使用了。

●粗细度指示器对准粗细度旋钮红点。

●装入上研磨刀（确保图示上研磨刀 2个钩子放入螺纹槽，以保证研磨粗细的调

     整。）

●逆时针方向旋转旋钮至听见“喀哒”一声，表示上研磨刀装配到位。

●旋转粗细度旋钮至所需刻度。

為咖啡機除垢

咖啡機在使用過程中，水中所含的礦物質會附著在咖啡機的水管上，這就是通常

所說的“水垢”。當發現咖啡沖煮過程中蒸汽過多或沖煮時間增加時，請為咖啡

機除垢。定期去除水垢既可延長產品的使用壽命，又可保證長時間獲得最佳的沖

煮效果和穩定的沖煮時間。請按下面方法為咖啡機除垢。

(水垢附著程度因水質而異，礦物質含量多的水質容易附著水垢)

警告：仅使用食用白醋除垢，因为其他产品可能会损坏咖啡机。

（不要使用醋酸度为大於8%的白醋、天然醋、粉状除垢剂或片状除垢剂给本

产品除垢，否则可能会损坏咖啡机。） 

●将500毫升白醋倒入咖啡壶内（至咖啡壶刻度线

“4”处），再倒入125毫升清水（至咖啡壶刻度线

“5”处），充分搅拌后倒入咖啡机水箱

●取出过滤杯，装入过

    滤纸且放到产品中。

●将咖啡壶放到产品中

●待咖啡壶内经过过滤的醋液冷却后，再将溶液倒入水箱。（注意：这里的溶液

    是经过滤纸过滤的。）

●取出过滤杯至“清洁/保养指示灯熄灭”。

●启动沖煮，保持产品运转直至完成 煮过程。沖

●倒空咖啡壶並丟棄滤纸。

●用清水重复1~2次，去除白醋味道（此过程无需使用滤纸）。

●当沖煮至流入咖啡壶内

    醋水接近咖啡壶刻度线

  “4”时，取消 煮过程。沖 M
模式

 M
模式

 M
模式

●显示点亮

●选择“预磨咖啡（粉）+保

    温取消”。

●开启 煮沖
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故障種類與處理方法 故障診斷

故障提示（显示器显示）

故障诊断

●检查过滤杯是否装配到位

●参阅“每次使用后都必须做清洁”，清洁咖啡机出粉口位
    置；拔掉插头再重新插上插头。
●无法解决问题，必须由原厂维修中心的专业人员来进行维
    修。

●研磨器堵塞或上研磨刀与下研磨刀被咖啡豆卡死（参阅清洁
    和保养研磨器），拔掉插头再重新插上插头。
●频繁使用研磨器研磨咖啡豆，致使研磨器马达过热保护。
   （等待马达冷却，拔掉插头再重新插上插头。）

●检查保护盖是否装配到位。正确装配保护盖，拔掉插头再重
    新插上插头。

现象 检查项目及修理方法

咖啡机不工作 
●确保咖啡机上标示的电压与当地的电源电压相符。

●电源插头是否完全插入插座。

●咖啡豆容器内存放的咖啡豆不足，要确保足够的咖啡豆保 

    证您所设置的杯数与浓淡度。

●咖啡豆容器放入的咖啡豆过多，造成咖啡豆间因挤压影响

    下豆，取出一些豆，搅拌松动其余咖啡豆。

●研磨器堵塞。清洁和保养研磨器部分。

●确保使用“3—10杯”按键所选用的杯数与水箱中的水量

    一致。请记住，产品会用完水箱中所有的水。

●调整咖啡豆研磨量“浓1”或者“浓2”。
●使用更浓的混合口味的咖啡豆。

现象 检查项目及修理方法

使用预磨咖啡
时，咖啡太淡 

●确保过滤杯中预磨咖啡的量与水箱中水量一致。請記

    住，產品會用完水箱中所有的水。

●使用更浓的混合口味的预磨咖啡。

●要增加咖啡的浓度，请增加预磨咖啡的量或减少水量。

沖煮咖啡期间，咖
啡从过滤杯中溢出 

●检查过滤杯中是否漏放滤纸或永久性过滤网（注意：只允许放

    置一张滤纸，滤纸和永久性过滤网不能同时使用。）

●检查永久性过滤网是否堵塞。

●使用预磨咖啡，确保咖啡是一个符合滴漏式的研磨，过细的

    研磨会造成堵塞，特别是当使用永久性过滤网时。

●检查是否正确放置咖啡壶，是否漏放咖啡壶盖，导致防滴阀未开启。

●檢查是否正確裝入過濾杯，導致防滴閥未開啟。

●如果您在沖煮过程中将玻璃壶移开20秒以上，则防滴阀会导

    致过滤杯中咖啡溢出。

使用咖啡豆
时咖啡太淡 

沖煮咖啡期间，咖
啡从咖啡壶中溢出 

●水箱加水时，注意不要超过“MAX”刻度线。

●确保放置的咖啡壶是空的。

咖啡不够热 
●检查是否选择保温取消功能。

●为咖啡机除垢，請參閱“為咖啡機除垢”部分。

沖煮过程中蒸汽增
加，且需要更多时
间来 煮咖啡 沖

●为咖啡机除垢，請參閱“為咖啡機除垢”部分。

咖啡豆研磨量减少
或研磨过程中声音
变大 

●咖啡机堵塞，請參閱“清洁和保养研磨器”部分。

咖啡研磨过粗 ●上研磨刀未正确装配，请参阅“装入上研磨刀”部分。

規格

电源 

重量 

功率 

外形尺寸（约cm） 

研磨功率 

沖煮功率 730W 

80W 

长32 宽16.8 高39.2 

730W 

约3.7kg 

110VAC   60Hz 

19 20



1 2

Componet ---------------------------------------------2

Control panel -----------------------------------------3

Caution-------------------------------------------------4

Before first use ---------------------------------------5

Time setting-------------------------------------------5

Setting the holding time-----------------------------6

Cleaning-----------------------------------------------6

Filling the water container--------------------------6

Using coffee beans ----------------------------------7

Grind selection ---------------------------------------8

Put the filter into the filter basket------------------9

Start brewing------------------------------------------10

Using pre-ground coffee----------------------------11

Cancel keep warm function-------------------------11

Setting program timer -------------------------------12

Stop brewing------------------------------------------13

Drip-stop function------------------------------------13

Cleaning and maintenance-------------------------14-18

Cleaning and maintenace grinder/Open the coffee shute

Remove and assemble the protective lid/Remove upper burr

Cleaning lower burr/Assemble upper burr/Descaling the coffee maker

Troubleshooting--------------------------------------19-20

Specification------------------------------------------21

CONTENT COMPONENT

Removable upper burr

Bean container lid

Removable protective lid

Tank cover

Tank

Coarseness indicator /
Upper burr release

Water Window

Filter holder
Steam vent

Filter holder

Carafe

Cord storage
(Store excess cord)

Fixed lower burr
(not removable )

Coarseness knob/
Upper burr release 

Warmer plate

Bean container

Control panel

Brush
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CONTROL PANEL CAUTION

     On/Off button

     On/Off LED Indicator

     Start/Cancel button(Stop brewing/Cancal stop button)(Clean button)

     Operation status LED indicator

     Grind、Brew、Brew stop、Clean(Under clean mode,the displayer will 

     display“OPEN”.)

     Function button

     Function LED indicator

     Use coffee bean and ground coffee to brew、Start/Cancel keep warm

     Strength Control Button

     Strength Control LED indicator

     Light 2、Light 1、Standard、Strong 1、Strong 2

     Cups button

     Coffee Cups LED indicator

     3/5/7/9    Corresponding with red light

     4/6/8/10   Corresponding with green light

     Hour/Minute Button(Light-press+1,long-press speedy+)

     Displayer

     Program time start/cancel button( time confirm button)(set program time
     button)(set keep warm button)

     Program time button LED indicator

Read this manual thoroughly before using the product and keep it properly for 

future reference.

DANGER

●Do not immerse this machine in water or other liquid, and do not rinse it under 

   the tap, otherwise the water will seep into the electrical components inside.

WARNING

●Check if the voltage indicated on the bottom of the appliance corresponds to 

   the  local mains voltage before you connect the appliance to the power supply.

●If the power cord is damaged, it must be replaced by an authorized service

   center or similarly qualified persons in order to avoid hazard.

●This appliance is not intended for use by persons (including children) with 

   reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and 

   knowledge, unless they are under supervision or have been given instruction 

   concerning the use of the appliance by a person responsible for their safety.

●Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

●Keep the power cord out of the reach of children. Do not let the power cord hang 

   over the edge of the table or workbench on which the appliance is placed.

●Do not let the cord hang over the edge of a table or counter, or touch hot surfaces.

●Do not touch the hot surfaces of the appliance when it is in operation.

●Do not use the appliance if the plug, the power cord or the appliance itself is damaged.

●Do not place on or near a hot gas or electric burner, or in a heated oven.

●If the machine broken, unplug the power cord from power outlet before cleaning it. 

●Do not move the machine when it is in operation.

●Wait until the appliance has cooled down before you keep it away.

●When the product is connected to the power supply, do not insert fingers or 

   other objects into the coffee grinder.

●The jug and hopper is hot during and after brewing. Always hold the jug by its handle.

●The bean container can only hold coffee beans. Ground coffee, instant ground 

   coffee, raw coffee beans or any other materials put into the bean container  

   may damage the coffee machine.

●Do not put the Carafe in the microwave oven.

●This coffee machine is not used for commercial purposes, but as a household 

   appliance. It can also be used in the office.
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BEFORE FIRST USE SETTING THE HOLDING TIME

Note:

The coffee maker has undergone factory tests using coffee beans. It is thus 

normal to have some ground coffee left in the machine. However, we guarantee 

that the machine is new.

on/off button

● Plug into the power outlet. When 00:00 flashes, it means that the time needs to be set.

● Light-press      to set the hour and light-press      to confirm.

● Light-press      to set the minute and light-press       to confirm. The time will be shown.

● Long-press       it will show“hour/mintue”faster moving.

● Within 60s without any instruction will turn back into precent setting.

● Change the time setting,unplug from outlet,repeat the above steps.

The holding time refers to the period starting from the end of the “Brew”operation 

to the end of the “holding time”operation. The holding time can be adjusted from 

30-120 minutes.（30→40…120→20）；Follow the instructions below to adjust 

the settings.

● Standby Mode (light off but the plug is still inserted in the socket). Press (4s)       

    until the set holding time flashes;then follow below steps to set desired holding time.

● Within 60s without any instruction，keep precent display time.

● This machine will always store the previous setting.

电源

# Standby Mode (light off). Press (2s) “On/off” until the indicator light is on.

# With the indicator light on, press (2s)and hold On/off” to enter the  

   standby mode (indicator light off).

# With the indicator light on, the coffee machine will enter the standby   

   mode if it is not activate in 3 minutes.

#Start program time setting,the coffee machine will enter the standby 

  mode.(Displayer light off.On/off button light on) 

CLEANING

The machine needs to be rinsed before using it for the first time.Fill the water container 

with clear water to where the level is marked 10（do not fill in hot water）; do not 

put coffee beans and ground coffee into the filter cup. Start brewing,let water go through 

the coffee shute and tank.

FILLING THE WATER CONTAINER

There are indications for volumes of 

3 to 10 cups (375ml to 1250ml) on the 

water level window and on the jug. You 

can use these indications to determine 

how much water to put into the water 

reservoir.(Do not fill in hot water)

(Note: The jug has double indications:水 

corresponding with the amount of water/咖

� correspongding with the amount of brewed 

coffee .)

(Note: Please remember that the coffee machine 

will use up all the water in the container.)

●Open the water reservior lid and fill the 
water reservior with the required amount 
of cold water..(Do not fill with hot water, 
otherwise a lot of steam would gush out.)

●Do not fill the water reservior beyond 
10-cup indication,otherwise water would 
spill out of the jug.

Note: Please be sure to cover the 
bean container lid to prevent water 
from seeping into the container, 
which would damage the machine.

MAX

10

8

6

4

●Please ensure that the number of cups you have selected is consistent 
with the amount of water in the container. Please remember that the coffee 
machine will use up all the water in the container.

00:00 闪烁 11:00 11:00

5 6

TIME SETTING

30 40 40

● Place the machine on a flat surface.        ● Put the excess cord into cord storage.



Using coffee beans

Add the coffee beans into the container

About grinding coffee 

Correct fineness or coarseness setting will create a cup of coffee with a heady aroma. 

Different grind selection will give out different flavors. Fine grind will result in strong, bitter 

coffee. Conversely, coarse grind will result in weaker coffee. If moderate grind is chosen, 

the coffee only would taste strong instead of bitter no matter how much coffee you 

add. 

*We advise you to experiment with different grind settings from (from fine to coarse)   

to find out which setting you prefer. 

●Remove the coffee bean container lid.

●Fill the container with coffee beans.Make sure there are enough coffee beans  

    in the container for the amount of coffee you want to brew.

●The maximum capacity of the bean container is 150g, To prevent the grinder from 

    jamming,please do not exceed this amount.

●To prevent the grinder from being jammed, do not use unroasted or frozen beans. Frozen 

   beans need to be thawed until their temperature is the same as that of the room.

●To prevent the grinder from jamming,do not use caramelised beans.

●In order to retain the flavours, we advise that you add the coffee beans that meet your 

  requirements. Excess coffee beans can be sealed and stored in the original  packaging  

  or an opaque, sealed container and kept in a cool, dry place.

●We suggest that you add the amount of coffee beans sufficient for one-time brewing if 

   you do not intend to use the machine continuously and let the machine finish grinding 

   all the beans. You can then empty the grinder this way and retain the coffee’s aroma and  

   avoid lowering the coffee’s quality.

Note:Always keep the water reservior lid closed 

when you fill the coffee bean contaner with coffee 

beans.Otherwise, the coffee beans can fall into 

the water reservoir and choke the water inlet.

Grind selection

The scale on the knob indicates the grind selection. It has 14 selections for you to 
choose from, from 1(fine-strong/bitter flavour) to 14 (coarse-light flavour).

                      Warn

The grinder may have dangerous 

moving parts.During operation,do 

not put finger or other items inside 

grinder.

Put the filter into the filter basket

1.Remove the filter basket and place the filter inside (Type 1x4).

2.Insert the filter basket. A “click” will be heard if it is inserted correctly.

3.Note: If the filter basket is not inserted correctly, it will cause the machine not 

to work or the drip-stop function to fail.

Fold the filter like this
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1.Turn the knob to choose the desired selection.

2.Do not change the grind selection when the grinder is 

in operation.

3.Do not turn the knob forcibly if it cannot be turned. 

Please let the machine grind one more time and 

then try again.



Put the jug onto the warmer Start brewing

9 10

●Put the jug with lid onto the warmer plate.    

●If the jug is not put correctly, the drip-stop function 

   will not work, which would cause the basket to overflow. 

●Put the jug onto the machine and its mouth towards 

   the machine. The coffee temperature will be higher 

  this way.

Chose desired amount and flavour

●Set the number of cups, and the machine will grind the amount of beans that 

   correspond to the selected number of cups. The indicator lights come in red 

   and green. 3/5/7/9 correspond to red and 2/4/6/8 correspond to green.

●Please ensure that the number of cups you have selected is consistent with the 

   amount of water in the container. Please remember that the coffee machine will use 

  up all the water in the container.

●Adjust the amount of grinding of the beans, i.e. the increase or decrease 

  that correspond to the standard amount of beans to meet your requirements for 

  the coffee flavour (strong or light).

●Long-press 2s on/off 

  button,light on.

●Light-press,choose 

  “bean”.

●Light-press,choose 

  cups.

●Light-press,adjust 

  coffee strength

保温
取消

粉

豆电源

M
模式 杯量 浓淡

浓2

浓1

标准

淡1

淡2

The accurate ratio of water amount to coffee beans would make for 

better coffee. You can make better coffee by following the method below.

●Weigh the amount of beans enough for a one-time brew and 

  set “+2” or one more cup of grinding correspondingly to let the grinder 

  finish grinding all the beans at once.

●Measure the correct amount of water.

●Press 2s to start grinding. When the “Grind” indicator light is on, the machine 

  will grind the desired amount of coffee beans.

●                   Display runs and brewing starts.

●                   Please check the filter basket if this signal

     is displayed.

●                   When the “Clean ” light is on, the machine cannot  

     be started. Press and hold the key until the indicator 

     light flashes to prompt you to wash the filter cup.
●  If you need to stop the brewing, press the key for 2s 

    until the “ Clean/Maintenance” light is on.

●Washing the filer cup Take the filter cup out 

for more than 4s until the “Clean/Maintenance” 

light goes off. (Please wash the filter cup 

promptly after use each time. Do not leave 

wet coffee residue in the cup overnight. This 

would reduce the blockage of the coffee powder 

chute to retain the coffee’s freshness and aroma.)

●When the “Keep Warm” indicator light flashes, the timer for keeping warm 

  will start and the time will be displayed.

●Take the jug out and pour the coffee into a cup. 

  (Note: When the brewing is done, a few drops of coffee would drip from 

  the filter cup for a few seconds.)

●At the end of the keeping warm, the “Clean/Maintenance ” light comes on. The display 

   will go off if  there is no operation within 3 seconds (the “Clean/Maintenance” light 

   remains on).

工作状态指示

清洁/保养  

保温

冲煮

研磨-Flash

Grinding Brewing               Keep warm           Remind to clean      Finish clean

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

启动

暂停

清洁/保养  清洁/保养  清洁/保养  清洁/保养  

保温 保温-Flash 保温 保温

冲煮-Flash 冲煮 冲煮 冲煮

研磨 研磨 研磨 研磨

Light on Light off

light on light on

light on

light on

Flash
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Using ”pre-ground” coffee Setting program timer

The time for the automatic start of the brewing can be set via the program timer. 

The product  can set  the longest time 24H. You can follow the steps below.●Open the water reservoir lid and fill the water reservior with the required amount 

   of cold water.

●Remove the filter cup and place a piece of filter paper (Type 1x4 or 4) and add 

   the pre-ground coffee into the filter. (You can adjust the strength of the coffee 

   according to taste. For medium-strength coffee, use about 6g of coffee for each 

   cup (125ml).)

●Place the filter cup into the product; place the jug with the lid on onto the product’s 

  warmer plate.

●Press and hold (2s) the key until the indicator light is on. Light-press the key 

  to select “Pre-ground-coffee (powder)”.

●Press and hold (2s) the key to start brewing. The “Brewing” indicator light will flash.

电源—Light on

保温
取消
粉

豆

Light on

 M
模式

 M
模式

清洁/保养

保温�

冲煮 Flash

研磨

保温
取消
粉

豆 Light on

Light on 保温
取消
粉

豆

Light on

Light on

 M
模式

 M
模式

●Light-press and select “Bean” + 

   “Cancel keep-warm”

●Light-press and select “Pre-ground 

   coffee” + “Cancel keep-warm”

●The “On/off” indicator light comes on. Press and hold (4s) the “Program time” key 

till the previously set program time and the “Program time” indicator light flash 

to indicate that the program timing can be set.

●Light-press the “H/min” key to set the hour and minutes. Light-press the 

“Program time” key to confirm and complete setting and display the timer.

Time set previously

flashlight on

●Light-press the “Program time” key to start Program Timer . The “Program 

time” indicator light comes on and displays the programmed time. Brewing 

will start automatically at the pre-set time.

●The program time starts. Light=press the “Program time” key to turn the 

program timer off, and the indicator light will go off.

●The program timer starts. The display will turn off if there is no operation within 

3 mintues (the “On/off” and “Program time” indicator lights remain on).

●The display is turned off. Light-press the “Program time” key to resume the display.

program time setting

light on
Cancel keep-warm function



Stop brewing Cleaning
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The “stop brewing” function allows you to remove the jug during the brewing 

process. This function allows you to simulate “brewing coffee by hand”to enjoy 

the process of making coffee. 

The drip-stop function enables you to remove the jug from the coffee-maker before the brewing 

process is completed. When you remove the jug, the drip-stop stops the flow of coffee 

into the jug. The coffee will not be able to release its strongest aroma before the brewing 

is completed. Therefore, we do not advise removing the jug and pouring the coffee 

before brewing process is done. 

You are advised to select the “Stop brewing” function if you want to remove the jug in the 

middle of brewing. 

Cleaning after each use

Warning: Do not immerse the appliance in water or any other liquid nor rinse it under 

the tap.

Cleaning and maintenance grinder

清洁/保养    清洁/保养

保温         保温

冲煮 Flash   冲煮

�研磨         研磨

Light on  

启动

暂停

启动

暂停

Stop brewing
  

●When the “Brewing indicator light flashes, light-

press the key to pause the brewing. When the “Brewing 

indicator light is on, the display will stop rolling. Light-

press again to restart the brewing.

●Brewing pauses. The brewing stops if there is no 

operation within 3 minutes. The “Clean/Maintenance” 

indicator light comes on.

●Warning: Please keep away from the filter 

basket’s overflow vent during brewing as 

steam would gush out.

●Note: The brewing does not stop when 

the jug is removed. If the jug is not placed 

back onto the product within 20 seconds, 

the coffee will overflow.
drip-stop

filter basket 

overflow vent

Drip-stop function

Open the coffee chute

●Turn the machine off and unplug the power cord from the power socket. Carry

  out the cleaning after all the parts have cooled down.

●Clean the filter cup and the jug in a dishwasher or with water and a little detergent.

●Use a soft and damp cloth wringed dry to wipe the outer surface of the machine.

●Use cloth or tissue paper and the brush provided to clear out the coffee residue

  in the locations indicated in the diagram.

Due to the coffee beans’ oiliness, there will always be minute coffee residue left 

after each grinding. This may affect the taste of the coffee. Therefore, in order to 

retain the aroma and avoid lowering the quality of the coffee, we advise you to 

clean coffee grinder once a week. Please follow the steps below.

(Clean the coffee bean chute every 1 to 2 weeks, depending on the frequency of 

use. When the amount of ground coffee decreases or the grinding noise gets 

louder, the grinder should be cleaned promptly.) 

●Empty the coffee bean container (grind all the coffee beans that are left in the 

coffee bean container before carrying out maintenance.）

●Place the filter basket back into appliance. 

●Follow the diagram to open the coffee powder chute. Unplug the power cord from 

the power socket after opening it. 



Open the coffee chute

Remove and assemble the protective lid 

After coffee powder chute is opened, unplug the power cord from the power 

socket and remove the protective lid.

Remove upper burr

Warning: Do not turn the knob forcibly, If the knob cannot be turned, let the coffee machine 

grind one more time and then try again. If there are solid substances blocking the upper 

and lower burrs and the knob cannot be turned, do not turn the knob forcibly, Repair must 

be done by an authorized service center or authorized service personal only. 

Cleaning grinder

启动

暂停

启动

暂停

●Standby mode (display off but the power cord remains plugged into the power 

socket). Press and hold (4s) the key until the “Clean/Maintenance” indicator 

light flashes (the coffee powder chute is opening).

●The coffee powder chute opens and “Open” is displayed; the grinder will operate for 

5 seconds.

Remove the protective 

lid

●Turn the protective 

lid counter-clockwise  

until the arrow points to 

the “Unlock” sign.

●Remove the protective 

lid upwards.

Assemble the protective 

lid

●Point the arrow to the 

“Unlock” sign.

●Turn the protective lid 

counter-clockwise until 

the arrow points to the 

“Unlock” sign.

●Push the coarseness indicator 
down and turn the knob clockwise 
until it aligns with the red point.

●Remove the upper burr.

●Grinder is choked. Please use the brush to clean the coffee bean chute.

●Use a toothpick or straight paperclip to clean the coffee residue if necessary, 

and then clean the residue using a vacuum cleaner.

●Use a hair-dryer to blow the grinder and coffee bean chute dry if necessary.
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light off

flash

red point

Coffee 
bean chute

vacuum

Coffee 
bean chute

Coffee 
bean chute



Assemble upper burr Descaling the coffeemaker

Follow the diagram to assemble the upper burr. Turn the grind selection knob to the 

desired scale and put on protective lid, Plug the power cord in and you can start using 

the machine. 

●Align the coarseness indicator with the red point.

●Place the upper burr and make sure that the two hooks on the burr are inserted in 

the thread groove.

●Turn the knob counter-clockwise until a “click” is heard, which indicates that 

the upper burr is put in correctly.

●Turn the selection know to the desired scale.

Descaling the coffeemaker 

In the process of using the coffee machine, the minerals in the water would adhere to the 

machine’s water pipe. This is what is generally known as ‘scale’. When too much steam 

or an increase in boiling time is observed, please carry out descaling for the machine. 

Regular descaling can prolong the usage life of the machine and also ensure that 

you achieve the best brewing results and stable brewing time for a long time. Please 

carry out the descaling by following the steps below. 

Warning: Use only white vinegar as other products may damage the machine.

(Do not use vinegar, natural vinegar, detergent powder or sheet detergent  with 

acetic acid above 8% to descale, Otherwise, the coffee-maker will be damaged.)

●Pour 500ml of white vinegar into the jug 

until level “4” and then pour 125ml of water 

until level “5” and mix. Pour the mixture into 

the coffee machine’s water tank.

●Remove the filter basket 

and put the filter in. Insert 

the jug into the machine.

●Place the jug on the 

warmer plate.

●Wait for the vinegar-water solution in the jug to cool down before pouring it 

into the water tank. (Note: The solution is filtered through the filter paper.)

●Remove the filter basket until the “Clean/maintenance” indicator light is off.

●Start brewing until the process is completed.

●Empty the jug and throw the filter away.

●Fill the water tank with cold water to start brewing 1 to 2 times until the water 

no longer tastes of vinegar.

●Wait until half of the vinegar-

water solution has flowed 

into the jug until level “4” 

before cancelling the brewing.

 M
模式

 M
模式

 M
模式

●isplay on

●Select“pre-ground 
coffee”+“Cancel”

●Start brewing
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red point

Note: Make sure it is 
inserted in the threadt

light on

light on

light on flash

light on



Troubleshooting Troubleshooting

Troubleshooting

●Check to see if the filter basket is inserted or inserted correctly.

●Refer to “Cleaning after each use” to clean the coffee bean chute 

and plug the power cord into the power socket again.

●Please return the machine to an authorized service centre or 

similarly qualified personnel for checking or repair.

●The choked grinder has solid substances lodged between the 

upper and lower burrs (refer to Cleaning and Maintenance of the 

Grinder). Plug the power cord in.

●Frequent use of the grinding function has caused the overheating 

protection of the motor to activate. (Wait for the motor to cool down 

before plugging the power cord in again.)

●Check to see if the protective lid is assembled correctly. If so, 
please plug the power cord in again.

Occurrence Troubleshooting

The appliance 

does not work  

 

●Make sure that the voltage indicated on the appliance 

corresponds to the local mains voltage.

●Is the power cord plugged completely into the power socket?

●Insufficient coffee beans. Please put enough coffee beans 
that corresponds to your settings.

●Excessive coffee beans would cause the beans not to be able to 
fall through. Remove some beans and stir the remaining beans.

●The grinder is choked up. Please refer to 6.2 Cleaning and 
Maintenance of the grinder.

●Make sure that the number of cups you select with the 2-10 
ups button is consistent with the amount of water in the water 
reservoir. Please keep in mind that the machine uses up all the 
water in the reservoir.

●Adjust the coffee amount until “+1” or “+2”.

●Use coffee beans with strong flavours.

When I use pre-ground 

coffee,the coffee 

is too weak.

The filter 

overflows from 

the filter basket 

while coffee is 

brewing. 

When I use the 

grinder,the coffee

 is too weak. 
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●Make sure that the amount of pre-ground coffee in the filter 

is consistent with the amount of water in the reservoir. Please 

keep in mind that the machine uses up all the water in the reservoir..

●Use ground coffee of a stronger blend or flavour. To increase 

the coffee strength, increase the amount of pre-ground coffee 

or reduce the amount of water.

●Check if the filter paper or the permanent filter has been placed 
in. (Note: Put only one filter paper. The filter paper or the permanent 
filter cannot be used at the same time.)

●Check if the permanent filter is choked up.

●Use pre-ground coffee that is suitable for drip-stop grinding. 
Too much fine grinding will cause a choke especially when 
using the permanent filter.

●Check if the jug is placed correctly. Did you forget to place 
the lid, which would cause the drip-stop function not to work?

●Check if the filter baske is placed correctly. Did you forget 
to place the lid, which would cause the drip-stop function not 
to work?

●If the jug is removed for more than 20 seconds during brewing, 
the drip-stop valve would cause coffee to overflow from 
the filter cup.

The filter 

overflows from 

the jug while 

coffee is 

brewing. 

●Please do not fill the water beyond the “Max” level.

●Please make sure that the jug you place is empty.

Occurrence Troubleshooting



Voltage

Voltage 

Weight 

Power  

Product size 

Grinding power 

Brewing power 730W 

80W 

 L32xW16.8XH39.2 

730W 

About 3.7kg 

110V   60Hz 

Troubleshooting

Occurrence Troubleshooting

Too much steam 

and brewing time 

become longer 

during brewing 

process 

●Descale the appliance.See Descaling the Coffee-maker.

The grinding 

amount is 

reduced and the 

grinding noise has 

become louder. 

●The grinder is choked up. See Cleaning and Maintenance 

of the Grinder.

●The upper burr assembly is not correct. See the section 

“Assembling the Upper Burr”.
Grinding too 

coarse 

The coffee 

is not hot 
●Check if the “Cancel Keep-warm” function is selected.

●Descale the machine. See Descaling the Coffee-maker.
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